



PTC陶瓷發熱元件

Efficient PTC Heating Technology

PTC發熱技術高效快速製暖，水潤不乾燥，更可根據環境溫度調節功率輸出，慳電節能。It generates heat rapidly while keeping your skin moisturized, and automatically regulates power depending on temperature.

IP23防塵防水等級

IP23 Dust & Water Resistant Rating

有效阻擋一般水花直接噴射，更有防塵作用，確保使用安全。

Resists direct splashing and is also dust-resistant. Extra-safe to use in every corner of your home.

三重安全保護

Triple Safety Protection

全機採用優質耐熱阻燃材料，配合過熱自動斷電及定時關機功能，確保使用安全。HTW-320 adopts high-quality heat-resistant and fire-resistant material. Overheating protection circuit and auto-timer assure continuing safety.

可拆式金屬架

Detachable Metal Rail

貼心可拆式設計，輕輕一推即可輕鬆拆卸。方便晾掛烘乾毛巾及小件衣物。

Simply push the metal rail to detach. Convenient for drying towels and small clothings.

規格 Specifications

型號 Model	HTW-320 PN
電壓 Voltage	220 - 240 V
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	2,000 W
發熱系統 Heating System	PTC 陶瓷發熱
顏色 Colour	粉紅色 Pink
機身尺寸 Product Dimensions	(H)388 mm x (W)250 mm x (D)123.5 mm
淨重 Net Weight	1.9 kg
保養年期 Warranty	一年 1 Year

暖風機系列 Heater Series



產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

產品不包括毛巾。

The product does not include the towel.

德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣Fashion Walk京士頓街9號
Fashion Walk, 9 Kingston Street,
Causeway Bay T. +852 6530 5963
T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 9018 8648
T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City T. +86 757 2219 6888

中國澳門 Macau, China
俾利喇街寶豐工業大廈3樓A室
3A, Edifício Industrial Pou Fung,
R. de Francisco Xavier Pereira T. +853 2875 2699



更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

HTW-320PN-PS-21(3.1)

GERMAN POOL



移動浴室寶

HTW-320 PN

防水等級 IP23 | HEAT+COOL

櫻花粉紅特別版

PORTABLE BATHROOM HEATER

www.germanpool.com

德國寶 (香港) German Pool HK

德國寶



掛鉤式 Hook Mounting

輕鬆掛於毛巾架
即可，簡單實用
Easy Mounting on
Towel Rails

纖巧慳位 靈活移動 Portable and Fit for Cozy Homes

纖巧慳位設計特別適合無窗的廁所和浴室，無需安裝，易裝易拆。三種使用方式：可以掛牆、掛鉤或座檯，輕巧便攜，去到邊，暖到邊，插電即用，而且容易收納。

The slim design is suited for windowless toilets and bathrooms. Easy wall-mounting, hook-mounting or free-standing installation. Great portability allows the product to move with the user, plug into any wall socket and start using.



座檯式 Free Standing

一家大細唔怕凍 去到邊 暖到邊 Keep You Warm After Bath

哪怕是突如其來的寒流襲港、家裏添了小寶寶，抑或是老人家以及怕凍的女生，只要用浴室寶預熱浴室，從此不用怕沖完涼一熱一冷，容易冷親。更可以浴室、睡房隨意移動，沖涼、睡覺都能享受最舒適的溫度，實行「去到邊，暖到邊」。

Stay warm in cold weather, preheat the bathroom for the whole family. Perfect for babies, elderly, etc. Move from bathroom to bedroom and sleep more comfortably.

平放檯面，靈活移動 Ideal for Moving Around



掛牆式 Wall Mounting

簡易掛牆安裝，
慳位又美觀
Compact and
Space-Saving



冷暖全能 四季合用 Perfect for All seasons

特設「強勁模式」、「環保模式」及「獨立涼風」三檔溫度，冷暖皆能，一年四季享受無限舒適。

3 different modes, namely "High Heat", "Low Heat" and "Fan". Perfect for all seasons.

貼心設計 User-Friendly Features



內置散熱風扇
Built-In Cooling Fan



防塵過濾網
Dustproof Filter



便攜式設計
Portable Design



多功能無線遙控
Multifunctional Remote Control